

Letter of third party authorization
第三者操作帳戶授權書

To: Opus Securities Limited
致：創富證券有限公司

I _____ (Client Name) hereby authorize the following person(s) to operate my Securities Trading Account _____ (A/C No.) opened with Opus Securities Limited by giving orders for the securities trading and fund movement with immediate effect.

本人 _____ (客戶名稱) 現授權以下人士代表本人於本人之證券交易帳戶 _____ (帳戶號碼) 向創富證券有限公司發出買賣證券及轉移資金之下單指示，並即時生效。

A) Particulars of Authorized Person 獲授權人士之個人資料:

Full Name 姓名 : _____
ID / Passport No. 身分證/護照號碼 : _____
E-mail Address 電郵地址 : _____
Telephone No. 電話號碼 : _____
Relationship with Client 與客戶關係 : _____

Specimen Signature 簽名式樣 : _____

B) Reason for the appointment of Authorized Person(s) 委託授權人士原因:

- I hereby attach a certified copy of the identity document of the Authorized Person(s).
本人現附上獲授權人士身分證文件之核實副本。
- I understand the Authorized Person(s) specified above shall have full authority to enter into all transactions with Opus Securities Limited on my behalf, which will be binding on me. I hereby agree to take all the legal responsibility and accept all the risks and losses arising from the above authorization.
本人明白上述獲授權人擁有代表本人與創富證券有限公司之間進行所有交易之全權及須負上有關交易之責任。本人同意承擔因上述授權而引致之一切法律責任及所有風險及損失。
- The authority given to you under this letter of authorization shall be valid for a period of 12 months from the date of this letter unless revocation notice given by me to you in writing. I hereby agree that revocation shall take effect 7 business days after receipt of such written notice by you.
除非本人提供書面撤銷通知予貴公司要求取消本授權，本授權書所給予貴公司之授權的有效期為 12 個月。本人同意在貴公司收妥取消通知書 7 個工作天後，取消本授權方作生效。

Signature 客戶簽署 : _____

Client Name 客戶名稱 : _____

Date 日期 : _____